
Rondvraag Gedeputeerde Rommel - Stopzetten pilots NNN

1. Wij hebben vernomen dat GS voornemens is om de pilots in NNN behorend tot uitwerking 
verkenningsjaar stop te zetten per 1 maart. Klopt dat en wat is de reden dat GS de pilots wil 
stopzetten?

2. Wij hebben vernomen dat de vier collectieven en LTO het er niet mee eens dat de pilots in 
het NNN worden stopgezet. Zij willen dat de keukentafelgesprekken doorgaan en vinden 
overdragen van het proces aan Regiegroep Laag Holland geen goed idee omdat dat 
gebiedsproces niet provinciaal werkt en enorme vertraging gaat opleveren. Is er nog kans dat 
GS de pilots wel door laat lopen? Wat is daarvoor nodig?

3. Tijdens de pilots zouden de instrumenten uit de instrumentenkoffer van het Eversjaar 
worden onderzocht op haalbaarheid en inzetbaarheid in de praktijk  en eventueel benodigde 
aanpassingen. Is dat onderzoek voldoende afgerond, geeft de provincie ruimte voor 
aanpassingen als instrumenten niet werken of onbetaalbaar zijn?  kunt u de resultaten met 
PS delen? 

4. De collectieven geven aan dat zij een nieuw instrument hebben ontwikkeld voor duurzaam  
NNN waardig agrarisch natuurbeheer dat draagvlak geniet, stuurt op doelen, secuur te 
monitoren is en betaalbaar is. Wat is er met dit voorstel gedaan? Bent u bereid om dit verder 
te onderzoeken? 

 

5. Zijn er resultaten van financiële doorberekeningen voor agrarische bedrijven die duurzaam 
agrarisch natuurbeheer willen gaan toepassen en zo ja kunt u die resultaten met PS delen?

6. Als pilots vroegtijdig worden afgebroken, hoe houdt u dan draagvlak in het gebied voor 
verdere afspraken over NNN en hoe gaat u samenwerking met de vier collectieven en LTO 
voortzetten? 


